
Strømkrisen i Norge består inntil det som er nødvendig gjøres.

Fikk nettopp beskjed fra Fortum: Prisen for din strømavtale forrige måned ble 
348,92 øre per kWh.
 
Strømkrisen består og det er ikke rart når politikerne ikke aksepterer de 
egentlige årsakene og unnlater å gjøre noe med dem. 

Strømkrisen i Norge er unødvendig ekstremt høye priser. 

Uten kablene til EU ville det aldri skjedd. Vannkraften i Norge ville ha beholdt 
sitt lave prisnivå. 

Ved å oppgradere og bygge ut vannkraft ville man ha opprettholdt lavt prisnivå. 
Å foretrekke fremfor vindkraft på land. Hvis man vil skjerme natur/miljø.

Større elektrifiseringsprosjekter  / industriprosjekter må legges på is til 
vannkraften er bygget ut for å dekke økt behov. Det er 4000 vassdrag å ta av.

Kraftkommunene og Staten må finne seg i å gå tilbake til det inntektsnivået 
som var. Strømpriser på nivået 20 øre/kwt. Kraftverkene er bygget for å gi billig
kraft til folket og industri, ikke for å fylle på kommunale budsjetter.

Å kutte ut kablene må gjøres, det er ikke umulig, men det får konsekvenser og 
det kommer til å koste. Energi er ikke en vare i EØS forstand!

Dette må politikerne ta inn over seg og ta lærdom av.


